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VEUILLEZ LIRE svp
1. Passer le test de niveau en 2 parties (écrite et entrevue orale)
2. Après le test, le professeur vous remet un document mentionnant votre niveau.
3. Prendre un ticket au secrétariat pour procéder à votre inscription s’il reste des places disponibles. 
(Pièce d’identité en ordre et carte Bancontact/Mistercash (pas de carte Visa, American express, etc.)

Conformément à l’article 3 du Règlement d’ordre intérieur, le Pouvoir organisateur de l’école se réserve le droit de ne pas ouvrir une formation s’il n’y a pas suffisamment d’étudiants inscrits.  Le cas échéant, les étudiants seront avertis au cours de la semaine qui précède le 1er jour de cours.
TESTS & REGISTRATION : 
PLEASE READ
1. Do the level test (written part + oral interview)
2. After the test, the teacher will give you a document mentioning your level & group.
3. Take a ticket at the secretary’s desk in order to register, if places are still available for your level. 
Prepare Identity card/passport and bank card Bancontact/Mistercash (We do not take Visa, American express, etc.)

In accordance with  Article 3 of the school rules, the organizing authority retains the right not to open a course if the number of registered students is insufficient.
Where appropriate, the secretary will warn the students during the week which precedes the beginning of the courses.

